
 

 

 

Referat fra møde i  

Institutionsbestyrelsen Kragsbjerg 
 
Torsdag den 7. september 2023  
Sted: Tryllefløjten 
 
Mødet var omdannet til et tilsynsdialogmøde 
 
Til stede:  
Fra SkatteØen: Rikke og Louise 
Fra Den blå planet: Henriette 
Fra Tryllefløjten: Mia 
Bifrost: Ingen 
Jakob (TR for pædagogerne) Mette (TR for medhjælperne og 
assistenterne), Dorthe (daglig leder i Tryllefløjten) og Mette 
institutionsleder  
 
Afbud: 
Laila (Den blå planet) 
Rikke (Tryllefløjten) 
 
 
Dagsorden: 
 
Add.1 Læringsmiljørapporten for Kragsbjerg   
Som en del af tilsynsrapporten 2022, der ifølge lovgivningen skal 
offentliggøres, skal referatet fra dette tilsynsdialogmøde indsendes 
til forvaltningen.  
 
Et tilsynsdialogmøde betyder, at: 

• Bestyrelsen har mulighed for at bidrage med flere 
perspektiver på den pædagogiske praksis.  

• Bestyrelsen skal have mulighed for at blive involveret i det 
videre arbejde med udvikling af de pædagogiske 
læringsmiljøer.  

 
Hvert år afholdes læringsmiljøobservationer i børnehusene i 
Odense kommune som en del af tilsynet. 

 
Rapporten der blev drøftet på tilsynsdialogmødet, formidlede 
resultaterne af læringsmiljøvurderingen i 2022.  
Data er indsamlet via spørgeskemaer og observationer foretaget i 
børneinstitutionens børnehuse.  
 

      Børneinstitutionen 
Tarup-Pårup 

      Dato 
21. september 2023 
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Følgende grupper har bidraget til dataindsamlingen 

• Medarbejdere  
• Forældre 
• Børn over 4 år 
• Observatører 

 
Data er indsamlet i perioden 12. - 27. september 2022. 
Observationerne har fundet sted fra 1. september - 6. november 
2022. 
 
Bestyrelsen havde følgende kommentar til 
læringsmiljørapporten: 
 
Overordnet set syntes bestyrelsen at det er en god rapport 
som viser kvalitet i børnehusene.  
 
Der var en opmærksomhed på at kun få forældre har svaret. 
Det vil derfor fremadrettet være gavnligt, hvis bestyrelsen 
kender antallet der har mulighed for at kunne svare. Det vil 
give et billede af, hvor stor andelen er, der har svaret.  
Vi vil fremadrettet have data på plads, så drøftelserne kan 
tage udgangspunkt i det.  
 
Det sammen gælder i forhold til de besvarelser børnene og 
medarbejderne laver.  
 
Bestyrelsen var optaget af kommunikationen med 
forældrene. Den kan børnehusene blive skarpere på. Både i 
en daglige dialog og på Aula. 
 
Der var en stor nysgerrighed i forhold til, hvad der ligger bag 
forældrenes svar. 
Afspejler svarene at de ikke må komme ind på stuerne i 
børnehusene? Afspejler svarene at forældrene og de ansatte i 
børnehusene ’er kommet for lang fra hinanden? 
 
Det er nogle af de spørgsmål bestyrelsen gerne vil drøfte 
med de daglige pædagogiske ledere. Derfor blev det 
besluttet, at hele forældre delen af læringsmiljørapporten 
skal drøftes på et fælles møde mellem bestyrelsen og 
ledelsesteamet.  
Ledelsesteamet bliver derfor inviteret med på et af de 
førstkommende bestyrelsesmøder.  
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